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Participatieoverleg 12 april 2023 

Periodiek overleg projectteam (inclusief de technisch projectleider en de opzichter) – Frans Hals Buurtvereniging 

– Biz Frans Halsbuurt - gebiedsmakelaar 

 

 

1. Werkzaamheden 

• Worden nog steeds volgens vastgestelde plan alle containers geplaatst. Of zijn er wijzigingen? Er zijn 

een wijzigingen en ze zijn inmiddels vrijwel overal geplaatst. Bij de FHals/AC is nog wat oponthoud. De 

container t.o. de 1e JvC kan daarna weg, nog even wachten en dan verdwijnt wellicht het ophalen per 

zakken, dus 100% ondergronds. 

• Worden de koppen van de straten bij de F Bol nog aangepakt? Aansluiting F. Bol - 1e JvC is in principe af, 

maar daar valt volgens de buurtvereniging het nodige op af te dingen. Buurtvereniging laat aan de 

opzichter weten wat er nog afwijkt. 

Op dit moment kan Getir het vezip-paaltje zelf bedienen, waardoor hun leveranciers elk uur van de dag 

zonder oponthoud de straat in kunnen rijden. Het projectteam gaat zorgen dat Getir de vezip vanaf eind 

april niet meer zelf kan laten zakken. Het paaltje is dan alleen tijdens de venstertijden standaard 

omlaag, de rest van de dag omhoog.  

• Stavaza procedure vleugelnootbomen JvC: het bezwaar tegen de kapvergunning is afgewezen. Nu is het 

afwachten of er nog beroep wordt aangetekend. 

• Tweede bouwkeet op de R’kade: die is van Waternet. Het is onduidelijk of daarvoor netjes vergunning 

voor is aangevraagd, de omgevingsmanager gaat het na.  

 

2. Inrichting 

• Terrassen: Alle horecaterrassen blijven in het nieuwe ontwerp precies even groot, alleen kan de vorm 

soms wat veranderen. Dit is onder meer bij Café Caron het geval.  

Bij het terras van Siriphon is iets misgegaan. Hun terras werd per abuis kleiner, doordat daar (nog) een 

vleugelnoot staat waar het nieuwe ontwerp geen rekening meer mee houdt. Het projectteam is in 

overleg met Siriphon om dit zsm op te lossen. Vraag of de pinnen in de grond terugkomen, maar volgens 

de Gemeente gaan ze overal weg. Ook ondernemers zouden graag een demarcatie zodat het voor 

iedereen (passanten, personeel, klanten) duidelijk is. Het projectteam geven dit signaal door aan 

bestuurders. 

• Buurtvereniging vraagt of op alle parkeerplekken op de R’kade-zuid en voor nr 57 laad/los-borden 

kunnen komen? Er wordt nu volop geparkeerd bij gebrek aan borden. De technisch projectleider gaat 

erachteraan; desnoods komen daar fietsnietjes voor de duur van de tijdelijke inrichting.  

Ook wordt de keerlus in de Saenredamstraat nu steeds bezet door een langparkeerder. Het projectteam 

gaat langparkeren hier onmogelijk maken. 

• Fietsnietjes: de voorgeschreven 80 cm wordt overal uitgevoerd. Alleen in de JvC staan nog nu nog 

nietjes met meer tussenruimte, maar dat wordt tzt nog aanpast. 

• De boomspiegels (die nu groot zijn uitgevoerd ten koste van doorloopruimte trottoir): Dit is voor de 

vleugelnootboom specifiek zo gemaakt als minimum. Na kap (als dat doorgaat) komt een normale 

boomkrans terug met straal 1 meter. 

De boomspiegel hoek 1e JvC-FH is conform plan uitgevoerd, maar voelt alsnog groot (viel ook de 

ontwerpers op). Er wordt door het projectteam naar gekeken of daar nog iets aan kan worden gedaan. 

• Bij de groenvakken komen geen verhoogde stoepranden, wel tijdelijke paaltjes (max. 1 jaar), zodat de 

beplanting de tijd heeft om volwassen te worden zonder bedolven te worden door fietsen. 

• Laad en lossen door Post.nl: de pakketbezorger kan niet in het midden v de JvC parkeren omdat de laad 

en los door anderen wordt gebruikt. (Fietsen, containers, andere langparkeerders).  De extra laad en los 

tov 24 heeft een paal staan op een plek waardoor hij er niet inpast. Gaarne paal aan de voorkant ipv 

achterkant vd plek. (zie bijgaande foto) De plek tov 17/24 wordt tijdelijk invalideplaats. Handhaving 

wordt gevraagd te gaan handhaven op de laad en losplekken. Maar doen ze niet. We hopen dat als de 

l/l-ruimte in de Frans Hals weer vrijkomt, het probleem getackeld is. Het projectteam vraagt 
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bewoners/ondernemers om de opzichter van de gemeente in te seinen als werklui van de herinrichting 

langparkeren op l/l-plekken.  

• In Quellijnstraat komt een hemelwaterriool, hierop worden regenpijpen direct aangesloten. In eerdere 

fase is een drainagestelsel aangelegd en zijn regenbuizen op de wadi‘s geleid, waarna het kan 

infiltreren. 

 

3. Communicatie  

• De buurtvereniging stelt voor om een aparte brief aan de bewoners/ondernemers te versturen per 

opgeleverde straat. Met daarin nog eens wat aandachtspunten zoals: reiniging. Geen troep naast de 

bakken. Grofvuil. Fietsparkeren alleen in de vakken met nietjes. Stoep vrijhouden. Niet zelf gelijk 

plantjes gaan zetten in de tuinen, uitleg wadi’s, l/l-plekken. Het projectteam neemt dit idee graag over. 

• Poster komt binnenkort in een kastje bij de keet. Was eerder geopperd en komt er nu aan. 

• Verzoek om Engelstalige communicatie nog niet opgepakt. 

 

4. Vuilnisophaal 

• Ophaal vuilniszakken: zie hierboven 

• Bedrijfsafval: het afval wordt ondanks dat ervoor betaald wordt toch niet dagelijks opgehaald. De 

ondernemers kunnen het dan niet kwijt, dit is een groot probleem. Het stadsdeel is hierover in gesprek 

met alle bizzen in de oude Pijp. De BiZ geeft geeft contactgegevens door van een paar ondernemers die 

ook willen aansluiten bij dat overleg. 

 

5. Na de inrichting 

• Zelfbeheer groenvakken: op dit moment is er bij de gemeente sprake van om adoptie pas vanaf een jaar 

oplevering mogelijk te maken. Dit met het oog op de af te geven garantie door de groenaannemer. De 

buurtvereniging geeft aan dat een wachttijd van een jaar nooit is besproken met de bewoners en haaks 

staat op de praktijk en de ambitie om adoptie te stimuleren. Hierover wordt een vervolgoverleg 

ingepland. 

17. Hoe worden de laad/losplekken gehandhaafd? Moet handhaving doen; verzoek aan 

bewoners/ondernemers om misbruik te melden. Zo komt dit probleem hoger op de prioriteitenlijst van 

afd. Handhaving. 

18. Kan er speciale actie komen als een straat is opgeleverd? Voorstel van een brief met opsomming tevens 

van alle do’s en donna’s. En mogelijk ook in het engels of inclusief pictogrammen.  

19. Verkeerscirculatie: rijroute in nieuwe (uiteindelijke) situatie vanuit Stadhouderskade richting de Albert 

Cuyp door de Frans Halsstraat te sturen. Er was afgesproken dat de gemeente buurtvereniging & Biz 

betrekt bij de planvorming voorover de verkeerscirculatie voor de oude Pijp. Het eerste overleg hiervoor 

moet nog worden ingepland. 

  

6. Rondvraag 

• Buurtvereniging: komt er een begeleidingsteam van bewoners en ondernemers op het project?  De 

opzichter geeft aan dat al veel mensen de keet weten te vinden en dat hij frequent overleg met de Biz 

heeft.  

• Elke eerste vrijdag van de maand is er een burenkoffie voor de buurt bij Cafe Arie van 10 tot 12 uur. Het 

projectteam wordt uitgenodigd om ook aan te schuiven.  
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Actielijst 

 

Toegezegd 

op 

Beschrijving Status  

19 mei 2021 Vleugelnootbomen 1e JvCampen Het bezwaar is afgewezen. Nog niet 

bekend of er in beroep wordt gegaan. 

OPEN 

13 okt 2021 Astrid/Armando/Frank/Hanneke naar 

verkeersroulatie kijken bij wijze van input 

voor het plan voor de Noord-Pijp 

Open 

Maart-april 

2023 

Terras Siriphon Open 

12 april 2023 Vezip 1e JvC buiten de venstertijden 

standaard omhoog 

Open 

12 april 2023 Vergunning bouwkeet Waternet checken Open 

Februari 

2023 

Tussenafstand fietsnietjes JvC verkleinen 

naar 80 cm 

Open 

12 april 

2023 

Keerlus Saenredamstraat aanpassen om 

misbruik door langparkeerders tegen te 

gaan 

Open 

12 april 

2023 

Borden (of nietjes) bij l/l-plekken zuidelijke 

Ruysdaelkade 

Open 

12 april 

2023 

Bewonersbrief (NL-EN) bij oplevering per 

straat 

Open 

12 april 

2023 

Ondernemers BiZ uitnodigen voor overleg 

bedrijfsafval 

Open 

12 april 

2023 

Foto van beplanting van bewoners in nieuw 

opgeleverde groenvakken sturen 

Open 

13 april 

2023 

Vervolgoverleg groenbeheer Open 

12 april 

2023 

Verzoek bewoners + ondernemers om 

afbakening terrasgrenzen doorgeven aan 

bestuur 

Open 

 

 

 


